 


	Dividend Payment Form - For Institutional shareholders
	نموذج توزيع الارباح - للمساهمين الشركات 



	Name of Shareholder
	


	اسم المساهم
	

	Physical business addresses of Shareholder 
(P.O. Box, Area, street, building, office)
	


	عنوان العمل (صندوف بريد، منطقة، شارع، مبنى، مكتب)
	

	Mailing address (if different from above)
	

	عنوان المراسلات (اذا كان مختلفا عن العنوان اعلاه)
	



	*Contact number(s):
	Home/ المنزل
	Business/ العمل
	Mobile/ الجوال

	رقم الاتصال
	

	
	

	Fax number
	
	*E-mail address
	

	رقم الفاكس
	
	البريد الالكتروني
	



	Payments Direct to your Bank Account
	الدفعات المباشرة لحساباتكم المصرفية

	
I, the undersigned _____________________________, confirm that I 

am authorized to represent _______________________________ (the Shareholder), and I hereby authorize and instruct QINVEST LLC to transfer the dividends for the previous years, and any future payments due as a shareholder, to the following bank account unless otherwise instructed by me in writing.
	
أنا الموقع أدناه أقر، ______________________________، بأنني مفوض 

أصولاً بالتوقيع عن شركة ____________________________ (المساهم)، و أخوّل "كيوإنفست" بتحويل الأرباح النقدية عن الأسهم للسنوات الفائته، وأي دفعات مستقبلية أخرى مستحقة للشركة بصفتها أحد مساهمي المصرف، على الحساب المصرفي التالي، ما لم تتقدم الشركة لاحقاً بطلب خطي لإلغاء هذا التخويل.

	The dividends and any other payments shall be made in U.S. dollars, costs and fees relating to currency conversions shall be borne by the beneficiary. Further, the bank account details set out above must be in the name of the shareholder. To the extent this is not the case QINVEST LLC reserves the right to request further information and documentation relating to the beneficiary.
	سيتم تحول الأرباح النقدية على الأسهم وغيرها من الدفعات بالدولار الأمريكي، علماً بأن الجهة المستفيدة ستتحمل أي رسوم أو مصاريف إضافية مرتبطة بتحويل العملة. ينبغي تطابق اسم المساهم مع اسم صاحب الحساب المصرفي، وفي حال عدم تطابق المعلومات، يحتفظ "كيوإنفست" بحق طلب المزيد من التفاصيل والمعلومات والأوراق الثبوتية الخاصة بالجهة المستفيدة.

	Beneficiary owner
اسم المستفيد
	

	Bank account number
رقم الحساب المصرفي
	
	SWIFT Code
رمز التحويل المالي
	

	Name of bank
اسم المصرف
	
	Bank address
عنوان المصرف
	

	IBAN number
رقم الحساب المصرفي الدولي
	

	This authorization effective from the date of my signature below.
	يسري مفعول هذا التخويل من تاريخ التوقيع أدناه.

	I/We give consent to personal information being recorded, used and stored by QINVEST LLC and its representatives in the course of its ordinary business activities.
	أخوّل "كيوإنفست" والمندوبين عنه بالاحتفاظ بهذه البيانات الشخصية واستخدامها في أعمال وأنشطة المصرف الإعتيادية.



	Authorized Signatory
	Name 
الاسم
	
	Title 
المسمى الوظيفي
	
	المخول بالتوقيع 

	
	E-mail address 
البريد الإلكتروني
	
	Contact Number 
رقم الاتصال
	
	

	
	Signature 
التوقيع
	
	Date
التاريخ
	
	

	Please provide the list of authorized signatories, names and signatures, including any official document(s) of legal or compliance nature supporting this authorization.
	يرجى إرفاق قائمة المخولين بالتوقيع، الاسماء والتواقيع المعتمدة، لمؤسستكم وأي مستندات رسمية، ذات طابع قانوني، تثبت هذا الاعتماد.


[bookmark: _GoBack]
	REQUIRED DOCUMENTATION
	المستندات المطلوبة

	Certificate of Commercial Registration (Certified copy*)
	نسخة عن السجل التجاري ساري المفعول (نسخة مصدقة*)

	Authorized signatory list including specimen signatures (Certified copy*)
	قائمة باسماء المخولين بالتوقيع تتضمن التواقيع المعتمدة (نسخة مصدقة*)

	Copy of National Identification Card (ID) of authorized signatories
	صورة طبق الاصل للبطاقة الشخصية المخول بالتوقيع

	Copy of Passport of authorized signatories
	صورة طبق الاصل لجواز سفر المخول بالتوقيع

	Signed FATCA and CRS Self Certification Form
	نسخة موقعة من "طلب الفاتكا" 
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